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Προς κ. ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ 

 
Θέμα: Πρόγραμμα αναδιάρθρωσης Καλλιέργειας συκόδεντρων. 

 
 

 
Όπως είναι γνωστόν, το 90% των συκόδεντρων, καλλιεργείται στην 

Πελοπόννησο και ειδικότερα στους Νομούς, Μεσσηνίας και Λακωνίας.  

 

Η συκοκαλλιέργεια τα τελευταία χρόνια παρουσιάζει φθίνουσα πορεία, 

που οφείλεται στη μεγάλη ηλικία των δέντρων, με αποτέλεσμα τη 

μειωμένη παραγωγή και την υποβάθμιση της ποιότητας.  

 

Για την αύξηση της παραγωγής και την βελτίωση της ποιότητας των 

σύκων, είναι αναγκαία η άμεση εφαρμογή προγράμματος 

αναδιάρθρωσης, με διάρκεια πενταετίας, που θα προβλέπει αφενός την 

εκρίζωση των γερασμένων δέντρων και επαναφύτευσή τους, και 

αφετέρου νέες φυτεύσεις, σε όσο το δυνατόν μεγαλύτερες εκτάσεις. 

 

Παρόμοια προσπάθεια, είχε γίνει στο παρελθόν, με την εφαρμογή του 

Κοινοτικού Κανονισμού 3816/92, χάρις στην οποία σήμερα παράγουμε 

σύκα.  



Επειδή, τα σύκα είναι ένα δυναμικό προϊόν, με άριστες προϋποθέσεις 

για μεγάλες εξαγωγές,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Πότε το Υπουργείο θα ξεκινήσει το πρόγραμμα αναδιάρθρωσης της 

καλλιέργειας συκόδεντρων στον Νομό Μεσσηνίας, και με ποιες 

προϋποθέσεις και κίνητρα για τους καλλιεργητές μας;  
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